
PROTOKÓŁ NR XVIII/2012 
z sesji Rady Miejskiej w Węgorzynie 

odbytej 30 sierpnia 2012 toku, w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego 
w Węgorzynie 

Posiedzenie rozpoczęło się o godz. 1400 a zakończyło o godz. 1530 

Nieobecni radni: Marcin Szostakiewicz, Heronim Cierpisz. 

Ia 
Przewodniczący Rady Miejskiej — dzwonek oznacza rozpoczęcie, dzień dobry wszystkim 
przybyłym. Witam przybyłych gości zacznę od Pani Dyrektor Gimnazjum i Szkoły 
Podstawowej, Szkoły Podstawowej w Runowie, Pani Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej, 
mamy Ks. Proboszcza z Parafii z Runowa myślę, że to dobrze taka sesja spokojniejsza. Witam 
mieszkańców przybyłych, bo widzę część, sołtysów, radnych, urząd w osobach Pani Sekretarz i 
Pani Skarbnik, mecenas mamy informację, że dojedzie za chwilę, ale myślę, że na pana 
mecenasa nie będzie potrzeby na początek i myślę, że sobie Panie poradzą w odpowiedziach na 
wszelkie zapytania i interpelacje radnych, witam przewodniczącego powiatu, prasę. Stwierdzam, 
że na 15 radnych obecnych na ta chwilę jest 13 także obrady nasze będą prawomocne. (Lista 
obecności stanowi załącznik nr 1, lista obecności sołtysów stanowi załącznik nr 2, lista 
obecności gości stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu.) 

Ib 
Przewodniczący Rady Miejskiej - porządek sesji radni i sołtysi otrzymali czy są jakieś uwagi 
czy propozycje zmiany porządku dzisiejszej sesji?, nie widzę propozycji zmian przechodzimy do 
przegłosowania porządku dzisiejszej sesji, kto jest za przyjęciem zaproponowanego porządku 
dzisiejszej sesji, proszę podnieść rękę 
Na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 13 radnych głosowało: 
Za-13 
Przeciw - 0 
Wstrzymało się -0 
Przewodniczący Rady Miejskiej - porządek sesji został przyjęty 

PORZĄDEK OBRAD 
XVIII sesji Rady Miejskiej w Węgorzynie 

zwołanej na czwartek 30 sierpnia 2012 roku na godzinę 14:00 
w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego w Węgorzynie 

I. Sprawy regulaminowe: 
a) otwarcie posiedzenia, powitanie gości i stwierdzenie quorum 
b) przedstawienie porządku sesji 
c) przyjęcie protokołu z posiedzenia XVII sesji Rady Miejskiej w Węgorzynie z 28 czerwca 2012 

roku 

II. Interpelacje, wnioski i zapytania radnych 

III. Podjęcie uchwał w sprawie: 
1. zmiany budżetu Gminy Węgorzyno na rok 2012 — druk nr 1 
2. zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Węgorzyno na lata 2012 -2020 — druk nr 2 
3. przyznania dotacji Parani Rzymskokatolickiej pw. Św. Tomasza Apostoła w Runowie na prace 

do wykonania w roku złożenia wniosku — druk nr 3 
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4. przyznania dotacji Parafii Rzymskokatolickiej pw. Wniebowzięcia N M P w Węgorzynie na prace 
do wykonania w roku złożenia wniosku — druk nr 4 

5. wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości gruntowej oznaczonej numerem ewidencyjnym 28 
położonej w obrębie Gardno - druk nr 5 

6. wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości gruntowych oznaczonych numerami 
ewidencyjnymi 812/1, 812/2, 812/3, 812/4, 812/5, 812/6, 812/7, 812/8, 812/9, 812/10, 
812/11, 812/12, 812/13, 812/14, 812/15, 812/16 położonych w obrębie nr 3 miasta 
Węgorzyno — druk nr 6 

7. w sprawie ustalenia kierunków działania Burmistrza Węgorzyna — druk nr 7 
8. w sprawie skargi dotyczącej działań Kierownika Ośrodka Pomocy Społecznej w Węgorzynie -

druk nr 8 

IV. Odpowiedzi na wnioski i zapytania radnych oraz na interpelacje zgłoszone na 
poprzednich sesjach 

V. Informacje Przewodniczącego Rady o działaniach podjętych w okresie 
między sesyjnym 

VI. Wolne wnioski i komunikaty 

VII. Zakończenie obrad 

Przewodniczący Rady Miejskiej — przyjęcie protokołu z posiedzenia XVII sesji Rady Miejskiej 
w Węgorzynie z 28 czerwca 2012 roku, protokół jest na bip — ie jest w biurze rady można 
otrzymać płytkę z całej sesji. Czy są jakieś uwagi do zapisów protokole czy nie ujęto czy uwag, 
czy protokół jest zrozumiały?. Przechodzimy do głosowania, kto jest za przyjęciem protokołu z 
posiedzenia XVII sesji Rady Miejskiej? 
Na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 13 radnych głosowało: 
Za-12 
Przeciw - 0 
Wstrzymało się -1 
Przewodniczący Rady Miejskiej - protokół został przyjęty 

II 
Przewodniczący Rady Miejskiej — przechodzimy do punktu II interpelacje wnioski i zapytania 
radnych, proszę radnych o interpelacje, radny Sadurek proszę 

Pan Radny Sadurek -
1. Panie Przewodniczący, Wysoka Rado ja tak trochę będę namolny mówiąc kolokwialnym 

językiem, ale przypominam o znaku STOP na skrzyżowaniu ulicy Południowej i Drawskiej 
miało to już być zrobione do połowy sierpnia a mamy już końcówkę sierpnia 

2. Jutro mija termin uruchomienia znaków tych światełek mrugających w Wiewiecku i w 
Ginawie, które są oznakowanie przejścia 

3. I nowe sprawy to znaczy nie nowe tylko stare sprawy, bo o jedną z tych spraw się 
upominałem, ale przypominam jeszcze raz, że na końcu ulicy Podgórnej mieszkają trzy 
rodziny traktuje się ich tak jakby to byli ludzie innej kategorii, bowiem tam nie ma ani żadnej 
ścieżki ani chodnika niczego tylko goła droga i należałoby coś tam zrobić 

4. Również na ulicy Drawskiej końcówka po prawej stronie jest tam chyba trzy posesje, które 
również nie mają żadnego kawałka chodnika nigdy nie miały i dalej nie mają to są trzy czy 
cztery rodziny wszystko jedno to jest nawet gdyby to była jedna rodzina należałoby zrobić, 

Strona 2 z 20 



ale tak jak mi podpowiada są cztery rodziny plus do tego jest tam kilkoro małych dzieci 
chodzących do szkoły to tyle dziękuje 

Przewodniczący Rady Miejskiej — dziękuje radnemu proszę o następne interpelacje, proszę radna 
Pietrusz 

Pani Radna Pietrusz — 
1. Ja mam jak zwykle te same pytania te same interpelacje, ale będę je powtarzała, co sesje do 

znudzenia aż do wykonania pierwsza to sprawa chodzika na Grunwaldzkiej mieszkańcy 
chodzący do kościoła już go nazywają chodnildem pokuty, kiedy to będzie w końcu zrobione 
minęły wakacje zaczyna się jesień i coś nie ma widoku 

2. Druga sprawa również dotyczy chodnika na ulicy Matejki chodzi o zejście do ulicy 
Jagiellońskiej tam nie ma nigdy nie było, ale też pytałam interpelowałam na ten temat 

3. Następna sprawa chodnik na ulicy Kościuszki po lewej stronie było to pytanie do Pana 
Starosty obiecał, że zacznie remont tego chodnika po lewej stronie tam w ogóle nie ma nie 
jest zrobiony i nic nie widać żeby coś w tym temacie było zrobione 

4. Następne moje pytanie, ponieważ mamy dosyć istotne zmiany, ponieważ wprowadzamy do 
zmiany budżetu sprawę ulicy Kopernika jakoś nie wyłuskała Pani Burmistrz nawet paru 
groszy na projekt na tą ulicę 

5. I piąte pytanie to sprawa wody na zatorzu od pewnego czasu jest woda, której się nie da pić 
otóż na komisji ja się dowiedziałam, że wodę pijemy z ujęcia Gościsławia z bagien ponoć 
bagienna woda jest zdrowa, ale mieszkańcy nie chcą takiej wody, kiedy w końcu z kranów na 
zatorzu poleci dobra woda? dziękuje 

Przewodniczący Rady Miejskiej — dziękuje radnej Pietrusz proszę o interpelacje i zapytania 
radnych nie widzę więcej zapytań proszę sołtysi, jeżeli w ogóle są zapytania i interpelacje jesteśmy po 
dwóch miesiącach przerwy był to okres sołtys Kraśnika proszę 

Pani Wierzchowska Sołtys Kraśnika — 
1. Ja też chciałam poruszyć sprawę wody, bo dalej woda u nas nieprzyjemny zapach ma i dalej 

leci żółta, że nie do picia się nadaje a jak się pobiera ciepłą to taki fetor z kranu leci 

Przewodniczący Rady Miejskiej — dziękuje Pani to mówiła na poprzedniej sesji też o tej wodzie, 
proszę o pytania sołtysów, jeżeli są jeszcze interpelacje w temacie wody to w wolnych komunikatach 
będzie informacja na pewno, jeżeli nie widzę więcej pytań Panie pewnie te interpelacje zapisały 
kończymy punkt interpelacje wnioski i zapytania radnych. 

III 
Przewodniczący Rady Miejskiej — przechodzimy do punktu III podjęcie uchwał w sprawie 
pierwsza uchwała w sprawie zmiany budżetu gminy Węgorzyno na rok 2012 projekt uchwały był na 
komisjach rozpatrywany czy Pani Skarbnik chce coś dodać do projektu uchwały? 

Pani Skarbnik - nie, jeżeli będą pytania 

Przewodniczący Rady Miejskiej - a jeżeli będą pytania to proszę o stanowisko komisji 

Przewodniczący Komisji Budżetowo - Gospodarczej Pan Jan Szymko - komisje projekt 
uchwały na druku nr 1 zaopiniowały pozytywnie 
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Przewodniczący Rady Miejskiej - dziękuje, proszę o dyskusję w tym temacie, bo przy projekcie 
to Pani radna zwróciła uwagę, że nie ma ulicy Kościuszki na drogę do Sulic jest i tam gdzieś jeszcze 
proszę o dyskusję czy są jakieś pytania?, a przepraszam nie zauważyłem Pani Radna Górniak 

Pani Radna Górniak - ja mam taką prośbę, że jeżeli komisje mówią, że projekt odrzuciły to z 
uzasadnieniem będzie nam łatwiej wtedy j nad tym pracować tak 

Przewodniczący Komisji Budżetowo — Gospodarczej Pan Jan Szymko - ale komisje tutaj nie 
odrzuciły tego projektu 

Przewodniczący Rady Miejskiej — zaopiniowały pozytywnie 

Pani Radna Górniak - oczywiście czy zaopiniowały pozytywnie czy negatywnie to ja bym chciała, 
że jeżeli komisje podejmują jakąś decyzje czy tak czy inaczej to z uzasadnieniem żeby Pan podał 
uzasadnienie będzie nam łatwiej wtedy 

Przewodniczący Rady Miejskiej — następnym razem jak będą takie przypadki to na pewno będzie 
z uzasadnieniem, bo wiem, że dyskusja na komisji była taka dość szeroka dopytań było dużo, bo 
skąd te zmiany się wzięły jest część radny, co zna faktycznie ten budżet jak jest tworzony, bo 
pieniądze przyszły wyszły, ale komisje nie zmieniły projektu uchwały i ta uchwała otrzymała 
pozytywną opinię i taka przyszła pod obrady sesji, Pani radna Pietrusz 

Pani Radna Pietrusz — ja dopytam, chociaż pytałam Panią Skarbnik na komisji, bo w projekcie 
uchwały zmiany budżetowej jest tak, że zwiększamy dochody budżetowe o kwotę 1.018.637,00 zł 
natomiast zwiększamy o kwotę 1.170.729,00 zł mam w związku z tym pytanie miałam i Pani 
próbowała mi odpowiedzieć, ale jakoś nie było czasu i skąd się wzięły, bo jeżeli zwiększamy 
dochody budżetowe wiadomo w uzasadnieniu pisze skąd, jeżeli je zwiększamy zwiększane są 
wydatki to też chciałabym wiedzieć, że o te 132 tys. różnicy to skąd są te pieniądze 

Przewodniczący Rady Miejskiej - dziękuje, proszę Pani Skarbnik 

Pani Elżbieta Grabowska Skarbnik Gminy — różnica jest 136.092,00 odejmując dochody od 
wydatków 1.018.637,00 minus wydatki 1.154.000,00 po odjęciu 16 jest to 136.092,00 zł i jest to 
pokryte z nadwyżki budżetowej z lat ubiegłych i plus do tego dochodzi pokrycie z nadwyżki kredytu 
140 tys., które zostały zaplanowane na przebudowę drogi w Przytoniu czyli z nadwyżki w tej 
uchwale jest 276.092,00 zł. W sprawozdaniu z informacji za półrocze kwota podzielonej nadwyżki 
od stycznia do czerwca została po prostu przeze mnie wypisana, na co została ta nadwyżka 
przeznaczona, ale będzie, bo termin jest do jutra, ale Pani jak radna chce to mogę Pani dać 

Pani Radna Pietrusz — bo mnie bardzo interesuje ile tej nadwyżki budżetowej Pani Skarbnik 
jeszcze zostało 

Przewodniczący Rady Miejskiej — ja dziękuje, bo ja otrzymałem dzisiaj przed sesją informację z 
przebiegu wykonania budżetu za pierwsze półrocze i Pani Skarbnik na pewno to wszystkim radnym 
to dostarczy 

Pani Skarbnik — to, jeżeli już to odpowiem Pani Basi, że po podziale z dzisiejszej uchwały 
276.092,00 pozostało jeszcze z nadwyżki 205.648,52 zł 

Pani Radna Pietrusz - dziękuje 
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Przewodniczący Rady Miejskiej - dziękuje, czy są jeszcze jakieś dopytania do projektu uchwały, 
jak nie ma to przechodzimy do głosowania Uchwała Rady Miejskiej w Węgorzynie z dnia 30 sierpnia 
2012 roku w sprawie zmiany budżetu Gminy Węgorzyno na rok 2012 projekt uchwały na druku nr 
1, kto jest za podjęciem tej uchwały? 
Na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 13 radnych głosowało: 
Za-11 
Przeciw - 0 
Wstrzymało się —2 
Przewodniczący Rady Miejskiej - uchwała została podjęta 

Uchwała Nr XVIII/173/2012 
Rady Miejskiej w Węgorzynie 
z dnia 30 sierpnia 2012 roku 

w sprawie zmiany budżetu Gminy Węgorzyno na rok 2012 
(uchwała stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu) 

Przewodniczący Rady Miejskiej — przechodzimy do drugiego projektu uchwały w sprawie zmiany 
wieloletniej prognozy finansowej Gminy Węgorzyno na lata 2012-2020 podjęcie tamtej uchwały ta 
uchwala jest konsekwencją przyjęcia tamtej uchwały tak Pani Skarbnik? 

Pani Elżbieta Grabowska Skarbnik Gminy - tak 

Przewodniczący Rady Miejskiej — tam żadnych zmian w tabeli nie ma? 

Pani Elżbieta Grabowska Skarbnik Gminy — są zmiany wynikające z uchwały 

Przewodniczący Rady Miejskiej - wynikających z uchwały 

Pani Elżbieta Grabowska Skarbnik Gminy -po stronie dochodów i wydatków 

Przewodniczący Rady Miejskiej - załączniki radni i sołtysi otrzymali proszę o stanowisko komisji 

Przewodniczący Komisji Budżetowo - Gospodarczej Pan Jan Szymko - stanowisko komisji 
dotyczące projektu uchwały na druku nr 2 jest pozytywne tutaj jak najbardziej już zostało 
powiedziane przyjęliśmy tą pierwsza uchwałę konsekwencją tego są te wszystkie załączniki, tabelki w 
drugiej uchwale 

Przewodniczący Rady Miejskiej - dziękuje czy są pytania, przechodzimy do głosowania uchwała 
Rady Miejskiej w Węgorzynie z dnia 30 sierpnia 2012 roku w sprawie zmiany wieloletniej prognozy 
finansowej Gminy Węgorzyno na lata 2012 -2020 cała treść uchwały jest na projekcie druku nr 2 w 
tej chwili tą uchwalę głosujemy, kto jest za podjęciem tej uchwały? 
Na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 13 radnych głosowało: 
Za-11 
Przeciw - 0 
Wstrzymało się - 2 
Przewodniczący Rady Miejskiej - uchwała została podjęta 

Uchwała Nr XVIII/174/2012 
Rady Miejskiej w Węgorzynie 
z dnia 30 sierpnia 2012 roku 
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w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Węgorzyno na lata 2012-2020 
(uchwała stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu) 

Przewodniczący Rady Miejskiej — przechodzimy do uchwały, która praktycznie jest 
konsekwencją podjęcia tej pierwszej uchwały w sprawie przyznania dotacji Parafii 
Rzymskokatolickiej pw. Św. Tomasza Apostoła w Runowie na prace do wykonania w roku złożenia 
wniosku tj. projekt uchwały na druku nr 3, proszę o stanowisko komisji 

Przewodniczący Komisji Budżetowo — Gospodarczej Pan Jan Szymko - stanowisko komisji, 
jeżeli chodzi o projekt uchwały na druku nr 3 jest pozytywne 

Przewodniczący Rady Miejskiej - dziękuję proszę o pytania jest Ks. Proboszcz proszę dopytać 
czy tych pieniędzy starczy czy za dużo może 

Przewodniczący Komisji Budżetowo - Gospodarczej Pan Jan Szymko - wniosek był większy, 
ale 

Przewodniczący Rady Miejskiej — wniosek wiem, że do Pani Burmistrz wpłynął większy do rady 
nie ma pytań myślę, że 

Ks. Proboszcz Janusz Kasper Parafia Rzymskokatolicka w Runowie - nie jest to chyba żadną 
tajemnicą 

Przewodniczący Rady Miejskiej - czy chciałby ksiądz coś tutaj powiedzieć? 

Ks. Proboszcz Janusz Kasper Parafia Rzymskokatolicka w Runowie — bo tutaj pod nosem 
zadają pytanie 

Pani Radna Pietrusz — nie to ja zadam oficjalnie pytanie 

Przewodniczący Rady Miejskiej — proszę Pani radna 

Pani Radna Pietrusz — chciałam się dowiedzieć ile kościół w Runowie otrzymał od rady pieniędzy 
na remont kościoła w Runowie? 

Pan Radny Szymko — to może dalej a ile pozyskał z zewnątrz? 

Pani Radna Pietrusz — to ile pozyskał? Ja się pytam ile od rady? czyli od urzędu 

Ks. Proboszcz Janusz Kasper Parafia Rzymskokatolicka w Runowie - a wiec tak mogę udzielić 
takiej odpowiedzi, bo to nie jest oczywiście żadna tajemnicą, tak 

Pani Radna Pietrusz - my wiemy 

Ks. Proboszcz Janusz Kasper Parafia Rzymskokatolicka w Runowie - tak, więc za poprzedniej 
kadencji Pani Burmistrz i poprzedniej rady były to środki w kwocie 102.000,00 zł i za kadencji tej 
rady w poprzednim roku było 50.000,00 czyli łącznie 152.000,00. Natomiast zapraszam 
niedowierzających radnych jak wielka praca została zrobiona i ile jeszcze środków zostało 
pozyskanych z ministerstwa i od Konserwatora Zabytków to są po prostu kwoty nie mosiężne a też 
zaangażowanie mieszkańców przede wszystkim mieliśmy różnego rodzaju akcje, zabawy 

Strona 6 z 20 



organizowane charytatywne jeździliśmy po innych parafiach i zbieraliśmy pieniążki tak wiec praca 
jest wykonana tak jesteśmy na etapie w tym roku zakończenia remontu kościoła z zewnątrz, efekt 
jest piorunujący. Naprawdę należy o ten zabytek dbać, bo był on bardzo zaniedbany do tej pory a 
jest jednym z najwartościowszych zabytków na pewno w naszym powiecie naszym łobeskim, także 

Przewodniczący Rady Miejskiej - ja dopytam, bo z wypowiedzi, bo ksiądz proboszcz powiedział, 
że jesteśmy na etapie wykończenia prac na zewnątrz jakby sugerował proboszcz, że coś w środku 
będzie robione? 

Ks. Proboszcz Janusz Kasper Parafia Rzymskokatolicka w Runowie - jeśli państwo nie wiedzą 
jest w obiekcie w kościele w Runowie jest to przez historyków sztuki uważane za perełkę Pomorza 
Zachodniego ze względu na środek tego kościoła, ponieważ w żadnym są chyba trzy świątynie w 
całym naszym tutaj regionie zachodniopomorskim, w którym zachowało się pełne zabytkowe 
wyposażenie wnętrza, w którym są elementy drewniane, w którym jest ambona, chrzcielnica, stalle 
kolatorskie i eubora z 1965 roku z warsztatu Krygelle i barokowy ołtarz XVIII w. i odziwo to 
wszystko nie zostało zniszczone ani wywiezione przez okupanta czy to niemieckiego czy 
radzieckiego i takie rzeczy nie zdarzają się w kościołach, ponieważ większość takich rzeczy zostało 
wywiezionych z transportem wojennym. Tak, więc jest to naprawdę wartościowy obiekt nie wiem 
czy radni nie mają takiej wiedzy to jest taka perełka naprawdę plany są żeby czynić remont 
oczywiście też wnętrza, bo jak nie dbać o to tym bardziej, że jest to drewniane wyposażenie, które 
jest przez cały czas tłoczone przez owady i będziemy się starali tak jak się staramy do tej pory żeby 
cokolwiek zrobić i czynić na pewno nie spoczniemy na laurach i tylko na remoncie zewnętrznym 

Przewodniczący Rady Miejskiej — dziękuje czy są jeszcze inne dopytania, proszę sołtys 

Pan Korcz Sołtys Lesięcina - powinno się robić kościoły jak najbardziej, ale nie tylko jest kościół 
w Runowie w Węgorzynie i w Ginawie, ale są również w takich miejscowościach jak Mielnie i innych 
miejscowościach i tak samo dla każdego mieszkańca kościół jest perełką nie tylko w Runowie. Ja 
składałem wniosek o remont dzwonnicy w Mielnie jakieś 3 -4 lata wstecz jakoś cichutko zapomina 
się o takich małych kościołach a o 3 zawsze się pamięta i najwięcej pieniędzy do nich idzie, dziękuje 

Ks. Proboszcz Janusz Kasper Parafia Rzymskokatolicka w Runowie - to może jeszcze ja 

Przewodniczący Rady Miejskiej — to proszę jeszcze raz proboszcz 

Ks. Proboszcz Janusz Kasper Parafia Rzymskokatolicka w Runowie - w uzupełnieniu do pana 
tak, więc kwestią tego jest myślę, że są tam gdzieś przewidziane terminy składania wniosków do 
gminy 

Pan Korcz Sołtys Mielna - wniosek był składany 3-4 lata wstecz 

Ks. Proboszcz Janusz Kasper Parafia Rzymskokatolicka w Runowie - ale co roku się składa 
wnioski 

Przewodniczący Rady Miejskiej - dziękuje powiem sołtysowi, że akurat to Mielno nie było akurat 
na tapecie na tej sali na obradach na tej sali, ale muszę powiedzieć, że to wiele kościołów otrzymało 
zaczynając od Cieszyna, ostatnio Zwierzynek, Ginawa to, co Pan tak wymienił w Węgorzynie. To nie 
mówmy, że bo coś było na kościół w Sielsku, Kąkolewice różne to były pieniądze większe mniejsze 
w tej chwili mamy dwa kościoły, chociaż ja byłem zdziwiony, czego nie ma trzeciego, ale dostałem 
wyjaśnienia na komisji, dlaczego trzeci nie. Bo mimo, że w budżecie na rok 2012 nie było pieniędzy 
to radni zauważyli, bo nie było pieniędzy i w trakcie roku znalazło się raptem 50 ileś tysięcy są 
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pieniądze w gminie, bo jak wiem skarbniczka z burmistrzową mówiły cięły te wszystkie paragrafy, 
bo nie ma pieniędzy trochę się tam uzbierało i jest przychylność żeby pomóc tym parafią które robią 
i żeby ich nie hamować w działaniach 

Pan Korcz Sołtys Mielna - ale ja chciałbym żeby to było sprawiedliwie dzielone, proszę Pani 
sekretarz 

Pani Marta Banasik Sekretarz Gminy — uprawnioną osoba do złożenia wniosku jest parafia, jako 
właściciel tego obiektu, którym zarządza i w przypadku Mielna jest to Parafia Sielsko akurat 
wszystkie trzy parafie, które złożyły wnioski do budżetu we wrześniu, czyli Runowo, Węgorzyno i 
Sielsko otrzymały pismo od Pani Burmistrz 20 lutego o tym, że na dzień dzisiejszy nie ma pieniędzy, 
ale w trakcie roku mogą się pojawić dodatkowe środki i w tym celu, jeżeli parafia chce nadal 
ubiegach się o pieniądze na swoje kościoły powinna złożyć do 30 czerwca tego roku stosowny 
wniosek, który wynika z Rady Miejskiej o przyznawaniu dotacji dla parafii. Wpłynęły wnioski tylko i 
wyłącznie dwa Parafii Sielsko i Runowo zresztą Węgorzyno, Runowo już złożyło 17 lutego wniosek 
Parafia Węgorzyno 18 czerwca niemniej jednak nie szło to na sesji do końca czerwca, bowiem 
czekaliśmy aż inne parafie złożą wniosek w terminie wynikającym z uchwały złożyły dwie w związku 
z tym takie dwie propozycje od burmistrz zostały przedłożone na sesji najbliższej po czerwcu 

Przewodniczący Rady Miejskiej - do tematu na pewno będziemy wracać na tej sali to nie pierwsza 
i nie ostatnia sesja zabytki to zawsze są tam potrzebne pieniądze jak na nasze straże na wodę i na 
kościoły, proszę radny 

Pan Radny Szymko - jedno zdanie tak się składa żeby jakiekolwiek pieniądze pozyskać nie tylko z 
gminy w temacie tutaj kościołów zabytków to pierwszym krokiem będzie projekt, jeżeli nie będzie 
projektu to nie pozyskamy także to jest pierwszy krok żeby cokolwiek, mały kroczek zaczyna się od 
projektu, projekt określa dalsze potrzeby i wtedy można się starać o pieniądze, bo przyjdzie remont 
nam trzeba 100 tys. nikt tego nie da jak nie będzie projektu, dokumentów 

Przewodniczący Rady Miejskiej - Ja już tutaj nie raz na tej sali mówiłem jak to sołectwo Runowo 
zabiegało na gali na „Smokach" koło senatora i coś powiem po chłopsku załatwił nie wiem czy 100 
tys. czy 80 tys. proszę 

Ks. Proboszcz Janusz Kasper Parafia Rzymskokatolicka w Runowie - 80 tys. z ministerstwa 

Przewodniczący Rady Miejskiej - to też jest dobre, bo praktycznie na tej sali nas boli, bo tych 
pieniędzy jest mało, bo są potrzeby na drogi i inne trzeba szukać wszędzie. Myślę, że dyskusja w tym 
temacie. Nie widzę więcej dyskusji zamykam, przechodzimy do głosowania projektu uchwały, bo 
wcześniej już w uchwale budżetowej zmiany budżecie żeśmy przyjęli, kto jest za przyjęciem uchwały 
w brzmieniu w sprawie przyznania dotacji dla Parafii Rzymskokatolickiej pw. Św. Tomasza Apostoła 
w Runowie Pomorskim na prace do wykonania w roku złożenia wniosku jest to kwota 30 tys., kto 
jest za podjęciem tej uchwały? 
Na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 13 radnych głosowało: 
Za-12 
Przeciw - 0 
Wstrzymało się -1 
Przewodniczący Rady Miejskiej - uchwała została podjęta 

Uchwała Nr XVIII/174/2012 
Rady Miejskiej w Węgorzynie 
z dnia 30 sierpnia 2012 roku 
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w sptawie przyznania dotacji Parafii Rzymskokatolickiej pw. Św. Tomasza Apostoła w 
Runowie na prace do wykonania w roku złożenia wniosku 

(uchwała stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu) 

Przewodniczący Rady Miejskiej - Jesteśmy w temacie przyznania dotacji jest to projekt uchwały 
na druku nr 4 w sprawie przyznania dotacji dla Parafii Rzymskokatolickiej pw. Wniebowzięcia N M P 
w Węgorzynie na prace do wykonania w roku złożenia wniosku dot. to kościoła filialnego w 
Gardnie na projekt kwota 12 tys. złotych, proszę o stanowisko komisji 

Pan Jan Szymko Przewodniczący Komisji Budżetowo - Gospodarczej - stanowisko komisji 
jest pozytywne 

Przewodniczący Rady Miejskiej — dziękuje czy są pytania jakieś, proszę proboszczu 

Ks. Proboszcz Janusz Kasper Parafia Rzymskokatolicka w Runowie - zostałem upoważniony 
przez Ks. Proboszcza Karola Wójciaka, który na komisji był ja nie mogłem być, bo mieliśmy Radę 
Pedagogiczną w szkole natomiast w dniu dzisiejszym wybierał się tutaj razem ze mną, ale pojechał z 
bólem zęba do dentysty, przeprasza, że nie może być, ale prosi o pozytywne rozpatrzenie 

Przewodniczący Rady Miejskiej - dobrze na komisji wypowiedział się Ks. Proboszcz nasz czy są 
jakieś uwagi, jeżeli nie widzę przechodzimy do głosowania, kto jest za podjęciem uchwały tak jak 
czytałem wcześniej projekt uchwały na druku nr 4 w sprawie przyznania dotacji dla Parafii 
Rzymskokatolickiej w Węgorzynie, kto jest za? 
Na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 13 radnych głosowało: 
Za-12 
Przeciw - 0 
Wstrzymało się -1 
Przewodniczący Rady Miejskiej - uchwała została podjęta 

Uchwała Nr XVIII/175/2012 
Rady Miejskiej w Węgorzynie 
z dnia 30 sierpnia 2012 roku 

w sprawie przyznania dotacji Parafii Rzymskokatolickiej pw. Wniebowzięcia NMP 
w Węgorzynie na prace do wykonania w roku złożenia wniosku 

(uchwała stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu) 

Przewodniczący Rady Miejskiej — przechodzimy do projektu uchwały na druku nr 5 w sprawie 
wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości gruntowej oznaczonej numerem ewidencyjnymi 28 
położonej w obrębie Gardno, proszę o stanowisko komisji, proszę Radny Sadurek 

Pan Radny Sadurek — w sprawie formalnej o 5 minut przerwy, bo robi się coś 

Przewodniczący Rady Miejskiej — ogłaszam 10 minut przerwy 

-10 minut przerwy -

Przewodniczący Rady Miejskiej - wznawiamy po przerwie obrady wracamy do projektu uchwały 
na druku nr 5 w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości gruntowej oznaczonej 
numerem ewidencyjnymi 28 położonej w obrębie Gardno, proszę o stanowisko komisji 
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Pan Jan Szymko Przewodniczący Komisji Budżetowo - Gospodarczej — komisje projekt 
uchwały na druku nr 5 zaopiniowały pozytywnie 

Przewodniczący Rady Miejskiej — dziękuje czy są jeszcze dopytania do projektu uchwały, 
przechodzimy do głosowania, kto jest za podjęciem uchwały w brzmrieniu jak przeczytałem w 
sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości gruntowej oznaczonej nr ewidencyjnym 28, 
położonej w obrębie Gardno, jest to około 10 arów 
Na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 13 radnych głosowało: 
Za-13 
Przeciw - 0 
Wstrzymało się - 0 
Przewodniczący Rady Miejskiej - uchwała została podjęta 

Uchwała Nr XVIII/176/2012 
Rady Miejskie] w Węgorzynie 

z dnia 30 sierpnia 2012 roku 

w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości gruntowej oznaczonej numerem 
ewidencyjnymi 28 położonej w obrębie Gardno 

(uchwała stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu) 

Przewodniczący Rady Miejskiej — następny projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 
sprzedaż nieruchomości gruntowych oznaczonych numerami ewidencyjnymi 812/1, 812/2, 812/3, 
812/4, 812/5, 812/6, 812/7, 812/8, 812/9, 812/10, 812/11, 812/12, 812/13, 812/14, 812/15, 
812/16 położonych w obrębie nr 3 miasta Węgorzyno, projekt uchwały na druku nr 6 dotyczy to 
działek ogólnie mówiąc wokół lecznicy te ogrody, sady, cała część wokół tamtego rejonu, proszę o 
stanowisko komisji 

Pan Jan Szymko Przewodniczący Komisji Budżetowo — Gospodarczej - komisje projekt 
uchwały na druku nr 6 zaopiniowały pozytywnie 

Przewodniczący Rady Miejskiej — czy są pytania do projektu uchwały?, nie widzę przechodzimy 
do głosowania uchwały jak przeczytałem na druku nr 6, kto jest za podjęciem uchwały na druku nr 6 
w brzmieniu, jaką otrzymaliśmy 
Na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 13 radnych głosowało: 
Za-13 
Przeciw - 0 
Wstrzymało się - 0 
Przewodniczący Rady Miejskiej — uchwała została podjęta 

Uchwała Nr XVIII/177/2012 
Rady Miejskiej w Węgorzynie 

z dnia 30 sierpnia 2012 roku 

w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości gruntowych oznaczonych numerami 
ewidencyjnymi 812/1, 812/2, 812/3, 812/4, 812/5, 812/6, 812/7, 812/8, 812/9, 812/10, 812/11, 
812/12, 812/13, 812/14, 812/15, 812/16 położonych w obrębie nr 3 miasta Węgorzyno 

(uchwała stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu) 
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Przewodniczący Rady Miejskiej - uchwała Rady Miejskiej z dnia 30 sierpnia 2012 w sprawie 
ustalenia kierunków działania Burmistrza Węgorzyna, projekt uchwały na druku nr 7 czy Pani 
sekretarz chce coś dodać? 

Przewodniczący Rady Miejskiej — wiem, że na komisji były pytania 

Pani Marta Banasik Sekretarz Gminy - w uzasadnieniu tylko wkradł się błąd, że będzie trwał od 
1 lutego 2013 do 31 grudnia 2014 tu jest 2012 

Pani Marta Banasik Sekretarz Gminy - czy są pytania nie widzę przechodzimy do głosowania, 
stanowisko komisji proszę 

Pan Jan Szymko Przewodniczący Komisji Budżetowo - Gospodarczej - komisje z tą 
autopoprawką Pani Burmistrz, o której była mowa projekt uchwały zaopiniowały pozytywnie 

Przewodniczący Rady Miejskiej — dziękuje przewodniczącemu komisji przechodzimy do 
głosowania, kto jest za podjęciem uchwały tak jak w brzmieniu jak na druku nr 7? 
Na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 13 radnych głosowało: 
Za-13 
Przeciw - 0 
Wstrzymało się — 0 
Przewodniczący Rady Miejskiej - uchwała została podjęta 

Uchwała Nr XVIII/178/2012 
Rady Miejskiej w Węgorzynie 
z dnia 30 sierpnia 2012 roku 

w sprawie ustalenia kierunków działania Burmistrza Węgorzyna 
(uchwała stanowi załącznik nr W do niniejszego protokołu) 

Przewodniczący Rady Miejskiej — przechodzimy do projektu uchwały na druku nr 8 w sprawie 
skargi dotyczącej działań Kierownika Ośrodka Pomocy Społecznej w Węgorzynie radni otrzymali 
materiały nad którymi powiedzmy na komisjach się zapoznały, Komisja Rewizyjna rozpatrzyła tą 
skargę, proszę o stanowisko Komisji Rewizyjnej 

Pan Radny Nowacki - w dniu 13 sierpnia 2012 roku do Urzędu Miejskiego wpłynęła skarga Pani 
Bożeny Suchowieckiej przekazana przez Samorządowe Kolegium Odwoławcze w Szczecinie, W 
dniu 21 sierpnia 2012 roku Przewodniczący Rady Miejslaej przekazał skargę Pani Bożeny 
Suchowieckiej do Komisji Rewizyjnej, która zgodnie z planem pracy przyjętym uchwałą Rady 
Miejskiej Nr XIII/139/2012 z dnia 26 stycznia 2012 roku zobowiązana jest do badania 
wpływających skarg na Burmistrza i kierowników jednostek organizacyjnych. Komisja Rewizyjna na 
swoim posiedzeniu w dniu 23 sierpnia 2012 roku zapoznała się ze skargą Pani Bożeny 
Suchowieckiej oraz wyjaśnieniami Kierownika Ośrodka Pomocy Społecznej w Węgorzynie Pani 
Haliny Jagiełka a także z przedstawioną dokumentacją. Po wnikliwej analizie Komisja stwierdza, iż 
w skardze Pani Bożeny Suchowieckiej opisywane są zdarzenia, które według Pani Haliny Jagiełka 
nie miały miejsca, wobec tego zaszła wątpliwość, co do autentyczności zdarzeń zawartych w 
skardze. Ponadto Komisja stwierdza, że w piśmie Pani Bożeny Suchowieckiej znajdują się 
stwierdzenia noszące miano szantażu względem Pani Jagiełka „ wiedzieli, że ich opieprzę" co 
świadczy, że jej postawa jest roszczeniowa i nie uwzględniała żadnych argumentów ze strony 
Ośrodka Pomocy Społecznej. Po wyjaśnieniach Pani Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej 
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Komisja Rewizyjna stwierdziła, iż pomoc przyznawana Państwu Suchowieckim jest znaczna i 
przekracza średnią kwotę pomocy na osobę w rodzinie udzielanej w Gminie Węgorzyno, średnia 
kwota w 2012 r. która wynosi około 18-20 zł. Ośrodek Pomocy Społecznej podjął kroki, aby 
pomóc rodzinie przez aktywizację bezrobotnych rodziców, co wiąże się bezpośrednio ze 
zwiększeniem dochodów. Z przekazanego pisma przez Samorządowe Kolegium Odwoławcze w 
Szczecinie wynika, że Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej nie udzieliła w terminie odpowiedzi, 
nie mniej jednak w dniu 16 sierpnia 2012 r. odpowiedź została wysłana wraz z aktami sprawy, czym 
Pani Kierownik naprawiła wcześniejsze zaniechanie. Mając na uwadze powyższe Komisja Rewizyjna 
uznawała skargę za nieuzasadnioną. 

Przewodniczący Rady Miejskiej - dziękuje Komisji Rewizyjnej, proszę o pytania radnych na 
komisji Państwo skarżący byH najwięcej była Pani Suchowiecka, bo był Pan, ale później wybył i go 
nie było, Pani tłumaczyła te wszystkie zawiłości bardzo impulsywnie jak to w Ośrodku Pomocy 
Społecznej się dzieje czy są pytania?, Radny Nowacki 

Pan Radny Nowacki — ja mam wniosek formalny proszę o wpisanie w projekcie na druku nr 8 w 
§1 w wolnym miejscu wyrazu niezasadne, wyraz niezadane 

Przewodniczący Rady Miejskiej — dziękuje zanim przejdziemy do głosowania stanowisko Komisji 
Rewizyjnej uznaje skargę za niezadaną, przegłosujemy stanowisko Komisji Rewizyjnej a później całą 
uchwałę jest Pani Kierownik można dopytać, nie ma pytań proszę o stanowisko komisji, bo Komisje 
miały stanowisko Komisji Rewizyjnej jak opiniowały ten projekt uchwały 

Pan Jan Szymko Przewodniczący Komisji Budżetowo - Gospodarczej - to było mówione na 
wspólnym posiedzeniu była Pani skarżąca, która tą skargę pisała, była Pani z Ośrodka Pomocy 
Społecznej Komisje wysłuchały jak gdyby dwóch stron jakby wysłuchały sprawozdania tego, które 
było czytane przez Komisję Rewizyjną w temacie skargi i po przedstawieniu stanowiska komisje 
projekt uchwał uznały za nieuzasadniony, komisje projekt uchwały zaopiniowały pozytywnie 

Przewodniczący Rady Miejskiej — dziękujemy głosujemy stanowisko komisji w § 1. Po 
rozpatrzeniu skargi na działania Pani Haliny Jagiełka Kierownika Ośrodka Pomocy Społecznej w 
Węgorzynie złożonej przez Panią Bożenę Suchowiecką i po zapoznaniu się ze stanowiskiem Pani 
Haliny Jagiełka Kierownika Ośrodka Pomocy Społecznej w Węgorzyna uznaje skargę za 
nieuzasadnioną z przyczyn określonych w uzasadnieniu, stanowiącym załącznik do niniejszej 
uchwały. Ten załącznik ja po sesji załączam i wysyłam do strony, która to przesłała do 
Samorządowego Kolegium Odwoławczego, kto jest za wpisaniem w §1, że skarga jest niezasadna? 
Na ogólną liczbę obecnych na sali obrad za wnioskiem Komisji Rewizyjnej 13 radnych 
głosowało: 
Z a - U 
Przeciw - 0 
Wstrzymało się -1 
jedna osoba nie głosowała 
Przewodniczący Rady Miejskiej - wniosek został przyjęty 

Przewodniczący Rady Miejskiej — przechodzimy w związku z tym do głosowania całego projektu 
uchwały w brzmieniu w sprawie skargi na działania Kierownika Ośrodka Pomocy Społecznej w 
Węgorzynie z wpisaną uznaje się skargę za niezasadną, projekt uchwały na druku nr 8, kto jest za 
podjęciem uchwały w takim brzmieniu? 
Na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 13 radnych głosowało: 
Za-11 
Przeciw - 0 
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J 

Wstrzymało się -1 
jedna osoba nie głosowała 
Przewodniczący Rady Miejskiej - uchwała została przyjęta 

Uchwała Nr XVI II/179/2012 
Rady Miejskiej w Węgorzynie 
z dnia 30 sierpnia 2012 roku 

w sprawie skargi dotyczącej działań Kierownika Ośrodka Pomocy Społecznej w Węgorzynie 
(uchwała stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu) 

IV 
Przewodniczący Rady Miejskiej — wyczerpaliśmy punkt dotyczący podjęcia uchwał w sprawie 
przechodzimy do punkt IV odpowiedzi na wnioski i zapytania radnych oraz na interpelacje 
zgłoszone na poprzednich sesjach, proszę Panią Sekretarz, Skarbnik 

Pani Marta Banasik Sekretarz Gminy - Radnego Sadurka 
1. ponowimy te interpelacje w sprawie tych znaku STOP na ulicy Południowej, 
2. światła również mieliśmy obiecane, że będą zostaną zrobione z tego, co wiem informacji z 

lipca trwają uzgodnienia z energetyką, bowiem cała procedura musi przejść kwestia 
podłączenia tego słupa bądź też alternatywa zasilanie solarowe, 

3. na końcu Podgórnej bark chodnika mieliśmy spotkanie z Dyrektorem Zarządu Dróg z 
Rejonu Koszalin chodziliśmy po Podgórnej o tym chodniku również powiedział, że 
zaproponuje do projektu budżetu na rok przyszły ujęcia tego chodnika, jaka będzie decyzja 
czy będą przyznane środki czy nie, nie decydują oni decydują jeszcze gdzieś tam wyżej, ale to 
zadanie obiecał dyrektor, że ujmie 

4. O Drawskiej nie przypominam sobie żeby była wcześniej interpelacja także ją też ponowimy 
do Zarządu Dróg, ale to już jest Odział Rejon Drawski 

Pani Marta Banasik Sekretarz Gminy - Pani Radna Pietrusz 
1. Chodnik Grunwaldzka też na tym spotkaniu powiedziała Pani to już jest Rejon Drawski i 

obiecała, że ujmą i będą robić w przyszłym roku na Grunwaldzkiej 
2. Matejki tutaj nie wiem tutaj udzielimy Pani Radnej odpowiedzi, bo to też jest w rejonie drogi 

wojewódzkiej nie wiem jak tam jest szeroko pas, Matejki mówię zejście na pewno to jest też 
z Zarządu Dróg z Rejonu Koszalińskiego na pewno poszło już do nich po tamtej sesji, ale 
odpowiedzi, ja sobie nie przypominam żeby była odpowiedź w sprawie Matejki 

3. Kopernika na projekt to przekażemy dla Pani Burmistrz, 
4. sprawa wody na zatorzu po wykonaniu inwestycji na Gościsławiu brakiem wody na zatorzu 

operator uznał, że najwłaściwszym rozwiązaniem na dzisiaj będzie przełączenia zatorza do 
Gościsławia z racji tego, że na suwie naszym nie ma zbiornika wyrównawczego, który 
zapewniłby wodę we właściwej ilości dla całego miasta. Ogłaszając przetarg na aglomerację 
było założone zaprojektowanie i wykonanie tego zbiornika wyrównawczego na suwie, 
pierwotnie w głównej umowie następnie ta umowa została podzielona jak Państwo wiecie na 
dwa etapy I etap to jest to, co jeszcze trwa do II etapu została przeniesiona studnia 
wyrównawcza, zbiornik wyrównawczy i Runowo i Połchowo trwają prace projektowe w II 
etapie i ten zbiornik wyrównawczy będzie już taki wstępny projekt przedłożył nam 
projektant również uwzględnił ten zbiornik wyrównawczy na stacji uzdatniania 

Pani Sekretarz — sołtys Kraśnika 
1. i tutaj, jeżeli chodzi o Kraśnik były interwencje w sprawie wody wielokrotne i Pana i Pani i 

zgłosiliśmy to do wodociągów okazali nam badania, badania spełniają normę nie wiem, w 
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czym jest przyczyna ten jeden Pan, który mówi, że przy podgrzaniu coś się dzieje jak jest 
ciepła to śmierdzi powiedział, że zrobi analizę tej wody i nam przedłoży, jeżeli będzie ta 
analiza rozbieżna to będziemy ją musieli skorygować, 

Pan Białek Sołtys Lesięcina - za dużo tam jest środków chemicznych, nie nadaje się do picia ja 
przedstawię inne badania 

Pani Marta Banasik Sekretarz Gminy - ale w normach się mieści z badań, jakich mamy, ale Pani 
sołtys mówi że żółta jak tamten Pan przyniósł to była krystalicznie biała tylko że miała zapach nie 
taki jak trzeba 

Pan Białek Sołtys Lesięcina — a jak się przegotuje jest nie do picia 

Pani Wierzchowska Sołtys Kraśnika — nie do picia taki brudny osad, że naprawdę 

Pani Marta Banasik Sekretarz Gminy — to czekamy na wyniki zobaczymy 

Pan Białek Sołtys Lesięcina - a przyłącze z Sielska? 

Pani Marta Banasik Sekretarz Gminy - tam jest Pani Burmistrz mówiła na ostatniej sesji jest 
aktualizowany projekt z 1996 roku na przyłączenie stracił ważność, bo wówczas było pozwolenie na 
budowę wygasło jest aktualizowane jak uzyskamy nowe pozwolenie i będziemy aplikować środki na 
przyłączenie także to zadanie jest w budżecie i jest w trakcie realizacji, czekamy też żeby były jakieś 
programy na dofinansowanie 

Przewodniczący Rady Miejskiej - Pani Sekretarz ja do tej interpelacji radnego w sprawie 
chodnika Drawskiej tam pracownicy do Jamexu również nie mają dojścia to trzeba połączyć w 
jednym zadaniu, jeżeli będzie rozważane, bo ani Południową ani Drawską droga się kończy na 
Parciaku i tam dalej nie ma chodnika wszyscy chodzą drogą 

Pani Marta Banasik Sekretarz Gminy — Południowa to jest akurat powiatowa, ale jak najbardziej 

Przewodniczący Rady Miejskiej — ale dojścia takiego wyznaczonego nie ma i chodzi się po 
drogach, czy są jeszcze pytania do odpowiedzi na interpelacje, zapytania myślę, że na przyszłej sesji 
to Pani Burmistrz wróci z urlopu to będzie szczegółowe 

Pan Józef Korcz Sołtys Mielna — ja nie mam pytania, ale chciałbym wiem, jakie służby, ale przede 
wszystkim strażnik, na pewno Straż Leśna i ktoś z Urzędu Miasta po prostu udali się do Trzebawia 
tam gdzie są domki stawiane na wprost od Wojtali jak się jedzie tą drogą tam po prostu wycinają 
sobie drzewa i zasypują to śmieciami brzeg jeziora tam jest makabra jak to zobaczyłem to po prostu 
nie ręką, ale nogą się przeżegnałem a nogą jak to zobaczyłem, co tam się dzieje 

Pani Marta Banasik Sekretarz Gminy - w Trzebawiu? 

Pan Korcz Sołtys Mielna - na wprost koło Wojtali jak się jedzie na wprost do jeziora po prawej 
stronie, robą, co chcą 

Pan Radny Szymko — po prawej stronie?, bo jeśli można w tym temacie 

Przewodniczący Rady Miejskiej - proszę, bo ja tam jeździłem z polecenia nadleśnictwa, ale od 
Wojtali na lewo tam gdzie były kiedyś domki Pana Zielińskiego 
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Pan Korcz Sołtys Mielna - na wprost to samo 

Pan Radny Szymko - I tam jeździłem wyznaczyć kilka drzew sporadycznie, które poschły do 
wycinki w lesie w prywatnym lesie 

Pan Korcz Sołtys Mielna - ale to jest przy brzegu jeziora 

Pan Radny Szymko — ale jak wycinają na tej części po prawo to jest ciągłość to jest wszystko jeden 
las tylko, że są to działeczki takie czyli jak ktoś tam coś wycina nie może mieć zgody, bo jeżeli to jest 
las to bym tam był, ja byłem tylko w jednym miejscu z polecenia Nadleśniczego te wszystkie wycinki 
najprawdopodobniej są jakieś samowolki 

Pan Korcz Sołtys Mielna — samowolki, bo i z Trzebawia tam wycinają, ale to nie o to chodzi 
dorosłe nie jeżdżą a opalają jak to wszystko 

V 
Przewodniczący Rady Miejskiej — przechodzimy do punktu następnego informacja 
Przewodniczącego Rady o działaniach podjętych w okresie międzysesyjnym. Na poprzedniej sesji 
wspominałem, że byliśmy na zakończeniu roku w Gimnazjum a na następny dzień byliśmy na 
zakończeniu roku szkolnego w Szkole Podstawowej. Pani Burmistrz wręczała tam nagrody dla 
wyróżnionych uczniów czy w Gimnazjum czy w Szkole Podstawowej jest to profesjonalnie zrobione 
te uroczystości i naprawdę uczniowie otrzymują nagrody i jest się, z czego cieszyć, bo ta młodzież 
jest nasza zdolna. Uczestniczyliśmy w „Lato z węgorzem", ale to w sumie bardziej rekreacyjnie, bo 
obowiązki pełniła Pani Burmistrz, ale gości z Liibbenow to trzeba było jakoś tam ich przyjmować 
tym się zająć uczestniczyć w zawodach sportowych z reguły goście my jesteśmy gościnni, gościom 
pozwalamy wygrać i nie ukrywam byli mocni i wygrali, bez forów wygrali. Turniej piłki nożnej w 
Zwierzynku to praktycznie na początku, ale na zaproszenie arcybiskupa 26 sierpnia nie byłem w 
Sielsku na Kresowianach byłem na Dożynkach Zachodniopomorskich w Pyrzycach Rolniczych 
Archidiecezjalnych wieńców tam nie ukrywam moc różnych też to uroczyście, ale tak po męsku 
sucho, żniwa były mokre, ale bardzo eleganckie 

Pan Korcz Sołtys Mielna — Panie Przewodniczący, które miejsce zajęło Mielno w Zwierzynku 

Pani Randa Kamińska — Mielno 

Pan Korcz Sołtys Mielna — to trzeba to powiedzieć 

Przewodniczący Rady Miejskiej — to myślę, że organizator to powie. 28 z Panią Burmistrz 
byliśmy na Konwencie Samorządowców w Starostwie było kilka tematów dalszy temat tworzenia tej 
ścieżki rowerowej po szlaku kolejowym. Jest to na etapie część gmin przejęła już to od kolei ten 
teren w dwóch gminach kolej sobie życzy pieniędzy jak gdyby to dotyczy Dobrej, bo tam 
konserwator wymusił, że gmina ma przejąć włącznie z budynkami trzeba wykupić tam burmistrz 
czyni starania żeby to przejąć a jak burmistrz to przejmie to od razu dostanie nakaz konserwacji 
obiektów i pewnie okna zabije. Trwają tam przejęcia też na Łobzie będzie szykowany projekt tej 
ścieżki nie będę mówił o sumach to lepiej nie znać, bo sumy są milionowe wszystko zależy projekt 
będzie mógł zrealizowany jak będą pieniądze z zewnątrz bo gminy nie stać na 1 min, 2 min, czy 4 
jest to bo jak słyszę od mieszkańców jest to niby dobre wspierają, ale ja mówię ludzie to są straszne 
pieniądze my nie mamy na ulicę Kopernika nie mamy na wodę mamy żółtą wodę, ścieżka ładnie na 
zachodzie to jest my przyziemne potrzeby, świadczenia standardów elektronicznych to już na temat 
elektroniki to już Pani Sekretarz w temacie są to inny temat. Zasoby geodezyjne żeby otrzymywać 
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nieodpłatnie zawsze wiąże się z jakimiś pieniędzmi oprócz tego mimo że nie było wywieszonych 
dyżurów do biura zgłaszali się petenci w różnych sprawach; mieszkalnych, domowych, działkowych 
to Pani Wioletka uzgadniała mnie telefonicznie przyjeżdżałem część spraw to praktycznie nie była 
do nas radnych to prosiłem pracownika, kierowałem do wydziałów i zgodnie z kompetencjami to 
zajęli się pracownicy urzędu i na tym bym zakończył informację z działalności międzysesyjnej 

VI 
Przewodniczący Rady Miejskiej - wolne wnioski i komunikaty, proszę Pani radna 

Pani Radna Górniak — swego czasu złożyłam taką interpelację by wszystkie interpelacje i 
odpowiedzi na interpelacje radnych były umieszczane na bip — ie. Otrzymałam odpowiedź, że 
wszystlde te interpelacje są w protokole ujmowane. Natomiast w takim razie składam wniosek by 
wszystkie interpelacje składane na piśmie i odpowiedzi na te interpelacje były umieszczane na bip-
ie, dlatego że w protokołach nie mamy interpelacji, które składane są na piśmie i z drugiej strony 
także będzie nam, jeżeli chodzi o prace radnych prawda będzie to przejrzyście obrazowało pracę 
radnych, jeżeli chodzi o naszych wyborców, każdy będzie mógł sobie wejść i zobaczyć, jaki radny ile 
interpelacji złożył, jakie są odpowiedzi na interpelacje to nam usprawni pracę. Chciałabym 
powiedzieć, że jest to powszechnie praktykowane w różnych urzędach, jeżeli chodzi o powiaty czy 
gminy jest to powszechne można wejść na strony internetowe zobaczyć Świdwin zobaczyć inne 
miejscowości jest to powszechnie praktykowane na pewno mi to osobiście ułatwi pracę myślę, że 
radnym także 

Przewodniczący Rady Miejskiej — dziękuje Pani Pietrusz przepraszam Pani Radnej, bo to Basie 
obydwie Pani Górniak myślę, że Pani Sekretarz skrzętnie pewnie notuje ta uwagę 

Pani Radna Sławska - to najlepiej było by od początku kadencji 

Pani Radna Górniak - tak ja bym bardzo prosiła od początku kadencji 

Przewodniczący Rady Miejskiej - w wolnych wnioskach i komunikatach wpłynęła informacja z 
przebiegu wykonania budżetu Gminy Węgorzyno za I półrocze 2012 roku Pani Skarbnik przekaże 
to pewnie wszystkim radnym. Do Przewodniczącego wpłynęło pismo z PBO — GRLNBUD Sp. z 
o.o. w Nowogardzie uprzejmie informuje, że posiada do sprzedaży mieszkania jedno i dwu 
pokojowe o powierzchni 36,56 m 2 i 49,26 m2 w cenie 2.600,00 brutto za 1 m2 powierzchni użytkowej 
w nowo wybudowanym budynku mieszkalnym przy ul. Grunwaldzkiej 22 w Węgorzynie. W 
przypadku zainteresowania się kupnem mieszkań prosimy kontaktować się z Panią Bogumiłą 
Rabijewską teł. Z poważaniem prokurent mgr inż. Marian Jeż, proszę to rozpropagować żeby to 
może nie tylko mieszkańcy, ale także ludzie z zewnątrz te mieszkania wykupywali, bo jest zastój na 
rynku nieruchomości i u nas też to widać mieszkania nie idą, proszę Pan sołtys 

Pan Rataj Sołtys Cieszyna — przeanalizowałem tak szybko prośbę Pani Radnej Górniak żeby to 
również sołtysów interpelacje czy na stronie internetowej się ukazywały, jako interpelacje czy jak nie 
ma takiej dogi służbowej czasami się spotykamy czasami przeważnie tutaj, jeżeli to nie będzie zbyt 
trudne 

Przewodniczący Rady Miejskiej — dziękuje proszę Pani Radna 

Pani Radna Pietrusz — Panie Przewodniczący trzeba zajrzeć do Statutu zgodnie ze Statutem sołtysi 
nie zgłaszają interpelacji i Pan dopuszcza sołtysów w interpelacjach i pytaniach 

Przewodniczący Rady Miejskiej - w zapytaniach 
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Pani Radna Pietrusz — do zapytań, ale niech Pan zajrzy w Statut bardzo proszę 

Przewodniczący Rady Miejskiej - to ja wiem 

Pani Radna Pietrusz — to, jeżeli sołtys mówi, że zamieścić jego interpelacje nie ma w Statucie, że 
sołtysi zgłaszają interpelacje są to wyłącznością radnych pytania, które Pan ma w porządku to w 
porządku Pan dopuszcza do interpelacji i zapytań sołtysów moim zdaniem jest to złamanie Statutu 
niech Pan przejrzy może się mylę 

Przewodniczący Rady Miejskiej — ale te zapytania z reguły to są dot, sołectwa czy uwagi 
sołectwa, radny Szymko w temacie 

Pan Radny Szymko —a ja może powiem to, co myślę prosto tutaj może ma tutaj racje Pani Basia 
Górniak ja jestem radnym, już tam którąś kadencję i myślę, że nie chodzi o ilość tylko, jakość co robi 
radny wyborcy go ocenią kiedyś a były takie statystyki można to sprawdzić radny ten i ten 30 ileś 
interpelacji i wystarczy wstawać i po jednej interpelacji czy po kilka mówić żeby tutaj pod publikę 
robić wiele spraw jest między swoimi wyborcami i niekiedy bezpośrednio do urzędu się jedzie albo 
na telefon się załatwia to są sprawy takie, które nieraz wymagają pilnego działania radnego a tu żeby 
wstawać i mówić ile rzeczy radny to zgłasza to zgłasza czy to zgłasza Pan radny Sadurek już po kilka 
razy zgłaszał interpelacje i nic z tych interpelacji nie ma 

Przewodniczący Rady Miejskiej — chwila moment, bo musimy odróżnić interpelacje a temat 
problemów do rozwiązania trawa niewykoszona, lampa się pali to nie jest interpelacja to trzeba 
zgłosić pracownikowi jak się uchyla i nie robi to wtedy się mówi urząd nie pracuje nie wykonuje 
rzeczy zgłaszałem to i to, to zrozumiem, proszę Pani Radna Górniak 

Pani Radna Górniak — powiem w ten sposób konstytucja gwarantuje to nam, że jest jawność 
funkcjonowania urzędów i ja bym prosiła żeby takie interpelacje umieszczać w poszczególnych 
sołectwach, jeżeli ja będę miała wiosek sołectwa Mielna czy gdzieś indziej to jest żaden problem 
proszę Państwa robi się skany to jest moment nie chodzi o to żeby w jakiś sposób utrudniać życie 
tutaj pracownikom tylko żeby usprawnić nam jak gdyby pracę, prace radnego 

Pan Radny Szymko - ale to nie ułatwi życia pracownikom w urzędzie, papieru będą rosły stosy 

Pani Radna Górniak — tu nie będzie żadnego papieru prawda, dlatego ze to się robi skan 

Pani Marta Banasik Sekretarz Gminy - ale skan trzeba najpierw wydrukować Basiu 

Przewodniczący Rady Miejskiej — dziękuje radnej, Pani radna proszę 

Pani Radna Pietrusz — ja to sobie tak myślę w toku tej dyskusji nie ważna jest interpelacja tylko 
ważna jest jej realizacja 

Przewodniczący Rady Miejskiej — święte słowo 

Pani Radna Pietrusz — bo my się napytamy wiele jest pytań wiele jest interpelacji albo są w trakcie 
sesji dopowiedziane lub też nie może na nie odpowiedzieć burmistrz, bo nie wie jak ona zostanie 
załatwiona na drugą sesje już się nie odpowiada, albo my nie wiemy jak jest realizowana i tu jest 
prośba żeby na niektóre interpelacje, na które nie można od razu odpowiedzieć a nie można bo nie 
ma merytorycznych pracowników w trakcie sesji bo sesje robimy o godzinie 17: 00, gdy nikogo już w 
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urzędzie nie ma na wszystkie pytania Pani Burmistrz nie umie odpowiedzieć po to ma pracowników 
czy Sekretarz na drugiej sesji a poszło tam Sadurka pytania czy moje one nie są realizowane lub a my 
nie wiemy, jaka jest droga ich realizacji 

Pani Marta Banasik Sekretarz Gminy - może się zdarzają talde sporadyczne sytuacje 

Pani Radna Pietrusz - jest ich dużo 

Pani Marta Banasik Sekretarz Gminy - ale radni na pewno w większości interpelacji, jeżeli nie ma 
udzielonej informacji na sesji szczegółowej Pani Burmistrz to idą na piśmie po sesji między jedną a 
drugą sesją do tych radnych 

Pani Radna Pietrusz — żeby zainteresowani na sesji wiedzieli jak dana interpelacja czy zadane 
pytanie zostało przez urząd załatwione my tam dostaniemy jakąś odpowiedź będzie załatwione w 
terminie późniejszym i koniec 

Pan Radny Szymko - ale przykład z życia, jeśli można gdyby Pan rady Sadurek widział te znaki to 
by dzisiaj nie pytał, jeżeli ja zgłaszałem drogę w Sielsku, że są dziury i jeżdżę i widzę, że są załatane 
też nie pytam temat załatwiony od ręki 

Pani Radna Pietrusz - załatali? 

Pan Radny Szymko - tak załatali 

Przewodniczący Rady Miejskiej — przechodzimy do dalszych informacji komunikatów jest 
zaproszenie na 73 rocznicę rozpoczęcia II wojny światowe, 27 września będzie obchodzony 400 
letnia rocznica śmieci Ks. Piotra Skargi i Archidiecezja organizuje IV Pielgrzymkę Samorządowców 
do Sanktuarium Matki Bożej Nadodrzańskiej Królowej Pokoju w Siekierkach odbędzie się to w 
sobotę w 15 września są zaproszenia dla wszystkich samorządowców. Centrum szkolenia samorządu 
szkoli w temacie najczęściej popełnianych błędów 27 września 2000 roku. Podjęcia uchwał organu, 
jako akt niebędące uchwałami, rodzaje uchwał, cechy prawidłowej uchwały, kosztuje to 330 zł 
szkolenie jednodniowe seminarium w Szczecinie. Dla radnych MSC Polska czasopismo będzie 
przygotowują książkowe kalendarze na rok 2013 skierowane wyłączenie dla radnych będą tam 
kalendarze ekskluzywne i spersonalizowane z wytoczonymi wszystkimi danymi nic się nie mówi o 
cenie, tylko uwagi wnieść, co wpisać przy każdym nazwisku i czego oczekują. Decyzja Ministra 
Ochrony Środowiska w sprawie pozbawia się charakteru ochronnego w następnym uznaje się za lasy 
ochronne dotyczy to głównie gminy Dobrzany my jesteśmy sąsiadem to również do naszej gminy 
doszło 5 ha zdjęto lasów tych ochronnych a 15 wprowadzono. Oczywiście część gmin nie wyraziła 
zgody na utworzenie lasów ochronnych Gmina Ińsko i Gmina Chociwel i inne gminy nie 
wypowiedziały się sugerowały tutaj, że braki w budżecie nie ma pieniędzy minister z opinią się 
zapoznał a decyzje podjął 

Pan Radny Szymko - a ja ze satysfakcją byłem w Nadleśnictwie i się cieszyłem, ze nasza gmina 
podjęła pozytywną opinię 

Przewodniczący Rady Miejskiej - temat tutaj najbardziej na sali, który się tutaj przewijał 
Wodociągi Zachodniopomorskie przesłały dokumenty dotyczące wniosek o zatwierdzenie taryfy dla 
zbiorowego zaopatrzenia w wodę i odprowadzania ścieków już nie będę mówił ile procent to pewnie 
będzie temat do dyskusji drugi jest wniosek jest w dwóch częściach wieloletni plan rozwoju i 
modernizacji urządzeń wodociągowych i kanalizacyjnych na terenie miasta i gminy myślę, że Pani 
burmistrz dokona tu pewnych jak to powiedzieć sprawdzeń kalkulacji, bo stawki na prawdę dla 
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mieszkańców naprawdę są czy dla przedsiębiorców dla wszystkich o bardzo dużym wskaźniku 
podwyżki 

Pani Radna Pietrusz - ile procent? 

Przewodniczący Rady Miejskiej - nie liczyłem woda plus ścieki 9 zł, to jest część robocza dla 
Pani Burmistrz pociąć ja to cały czas sugerowałem żeby wysłać człowieka, który potrafi sprawdzić 
kalkulacje, bo my tutaj na sesji czy w kuluarach, co my tam, mieliśmy kalkulacje zrobioną przez 
biegłego w Nowogardzie, który mówił, że ten biegły, który robił kalkulacje dwie klatki dalej akurat 
miał firmę napisał, że pod względem formalnym, rachunkowym kalkulacja jest prawidłowa, błędów 
nie było to stwierdził, że błędów nie było czy to były zasadne czy nie to tam myślę, że ciężki orzech 
do zgryzienia, ale w wieloletnim planie inwestycyjnym tam oczekują jednak dużych wkładów gminy. 
Na modernizację tej substancji i poprawę, jakości wody to myślę, że my tu będziemy musieli, jako 
radni na komisji mocno pochylić i z tym eksploatatorem poboksować. Teraz przeczytam pismo, bo 
wrócił człowiek, który akurat wnosi kolejne pismo do Przewodniczącego Rady Miejskiej w 
Węgorzynie Pan Tadeusz Safaryn, Proszę, aby kwestią rozgraniczenia działek 340/2 a 342/6 i 390/6 
zajęła się Komisja Rewizyjna Rady Miejskiej w Węgorzynie. Proszę również podjąć kwestię, jaka 
miała miejsce 12 października 2001 r., gdy to właściciel sąsiedniej działki nieprawnie zniszczył 
ogrodzenie oraz tablicę informującą, że jest to Gospodarstwo Rolno-Rybackie, wpisane w 
Dzienniku Urzędowym Województwa Zachodniopomorskiego. Wówczas na granicy nie było stron, 
teren mojej działki został zajęty bez mojego udziału oraz bez udziału geodety i przedstawiciela 
Urzędu Miejskiego. Ponadto informuję, że 20.01.2010 r. wniosłem pismo do Geodety Powiatowego 
o skserowanie mojego protokołu z ustalenia nowych granic pomiędzy działkami. Ten protokół 
podopisywałem osobiście oraz byłem przy zakopywaniu punktów granicznych. Protokół ten 
sporządzili i prace geodezyjne prowadzili geodeci: Andrzej Pałys oraz Krzysztof Modzelewski. Do 
dzisiaj nie otrzymałem kserokopii protokołu. Od 11 lat wnoszę pisma o pomoc w mojej sprawie. 
Proszę zakończyć ten prawny absurd dziejący się na terenie gminy Węgorzyno, gdy to obowiązują 
dwie granice pomiędzy działkami. Radni są przedstawicielami społeczeństwa wybieranymi m.in. po 
to, aby stać na straży honorowania obowiązującego prawa, a to zostało złamane. Proszę również o 
wyjaśnienie, dlaczego burmistrz Węgorzyna nie zajęła stanowiska w tej sprawie, choć wnosiłem o to 
już na początku kadencji. Jak już Państwu mówiłem jest to zawiła sprawa, dużo akt jest jak to 
powiedzieć moja odpowiedz z Rady Miejskiej też zaczyna przybywać ja już poprzednio mówiłem 
jest to trudna rzecz Pan Tadeusz pewnie nie wiem ja chyba wreszcie przekażę to komisji niech 
stwierdzi, bo są wyroki prawomocne orzeczone są podejrzenia różne, jako Przewodniczący, jako 
radni ja odpowiedziałem na poprzednie pismo chyba czytałem nawet na poprzedniej sesji, 
informuję, że takie pismo wpłynęło do rady. 

Pan Tadeusz Safaryn mieszkaniec Węgorzyna - szkoda, że tutaj nie ma mecenasa, bo ja bym 
powiedział, jaki to jest wyrok, ja Panu powiedziałem, jaki to jest wyrok wszystko będzie dobrze żeby 
Burmistrz była Karpowicz to, co zrobiła na przysiędze, w samorządzie jak jest przestępstwo w 
mieście każdego z nas płaci podatek to musi być tu i tu po prostu w grafice nikt przestępstwa nie 
zrobił żaden Adamus żaden minister niewiadomo, jaki czy tam biznesmen, który przyjechał nam tu 
dobroć robić ... razem z Karpowicz 

Przewodniczący Rady Miejskiej - proszę nie używać nazwisk, bo to dotyczy strony 

Pan Tadeusz Safaryn - koro ja przyszedłem to, po co mnie ktoś upokarzał gospodarzem jest, kto 
doby sąsiad 

Przewodniczący Rady Miejskiej - burmistrz 
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Pan Tadeusz Safaryn mieszkaniec Węgorzyna 
urzędu geodetę i będzie wszystko dobrze 

— burmistrz i w czym jest problem wytyczy z 

Przewodniczący Rady Miejskiej — przejdę do lepszego komunikatu 22 września w sobotę odbędą 
się dożynki gminne w miejscowości Ginawa tak zostało to zdecydowane, na które zaprasza radnych, 
sołtysów, oraz wszystkich mieszkańców gminy sołectwa zapraszamy do czynnego udziału w 
konkursach dożynkowych sportowych najpiękniejsze stoisko, najpiękniejszy wieniec dożynkowy, 
estetyka dożynkowa wsi. Podczas dożynek odbędzie się również kampania promocyjna „Jedź ryby 
będziesz zdrów" Stowarzyszenia Sieja. 23 września na następny dzień odbędą się w niedziele dożynki 
powiatowo — gminne w Łobzie i sołectwa również są zapraszane do wzięcia udziału w konkursach: 
najpiękniejszy wieniec dożynkowy, najciekawsze stoisko dożynkowe, międzygminny turniej 
sprawnościowy w zeszłym roku braliśmy też udział mało praktycznie sołtysów uczestniczyło w tych 
powiatowych było w Resku, ale w Resku to ja na sesji podkreślałem bardzo ładnie się 
zaprezentowała nasza młodzież z wszelkich szkół, bo dała występ to nie ukrywam było miło 
chodzić między mieszkańcami patrz oni z Węgorzyna to potrafili zrobić młodzież tu przysłali, były 
różne szkoły i miło było tak chwalili, że ta młodzież uczestniczy w takich tradycjach naszych i 
wystąpili w takim miłym duchu. W wolnych wnioskach i komunikatach miałbym wszystko chyba, że 
jeszcze ktoś by chciał, proszę Pani Sekretarz 

Pani Sekretarz — został rozdany projekt harmonogramu zebrań wiejskich w związku z 
koniecznością uchwalenia środków z funduszu sołeckiego do końca września, mówię jest to projekt 
my żeśmy tak go rozpisali żeby móc uczestniczyć na tych zebraniach i pracownik merytoryczny i 
zapewne Pani Burmistrz lub ja w zastępstwie, jeżeli Pani Burmistrz nie będzie mogła jak Państwu nie 
pasuje to proszę telefonicznie uzgadniać z nami wtedy będziemy zmieniać czy godziny czy dni 
odbywania. Druga rzecz dotyczy tylko trzech sołectw, ale został ogłoszony konkurs „Aktywna wieś 
powiatu łobeskiego" zostanie rozstrzygnięty na dożynkach powiatowych Pani Burmistrz wytypowała 
do tego konkursu w tym roku trzy sołectwa są to: Sołectwo Winniki, Sołectwo Sielsko i Sołectwo 
Mieszewo i w dniu 14 września to jest do tych sołtysów będzie objazd komisji konkursowej 
powiatowej; Winniki o godz. 820, Sielsko 905, i Mieszewo 945, prosiłabym, że te osoby, które będą 
opowiadać o swoich sołectwach były dostępne dla komisji 

VII 
Przewodniczący Rady Miejskiej - dziękuję, wyczerpaliśmy porządek obrad dzisiejszej sesji 
zamykam XVIII sesje rady Miejslaej w Węgorzynie dziękuję Państwu. 

Protokół sporządzono w 1 egzemplarzu, zawiera 20 ponumerowanych stron oraz 11 załączników. 
Na tym protokół zakończono i podpisano. 

Przewodniczący Rady Miejskiej 

Protokołowała: t y 

Wioleta Początek 
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